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ZAPISNIK  
S 29. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
29. sjednica VMO Vojak održana je 30. svibnja 2017. (utorak) s početkom u 9 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Jadranka Dumić, članica VMO 
 
 
Zapisnik s 28. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Birajmo najljepšu okućnicu, balkon i prozor 2017. 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Vijeće MO Vojak je za vrijeme trajanja javnog poziva povodom akcije Biramo najljepšu 
okućnicu, balkon i prozor 2017. zaprimilo 25 prijava građana. Prijavljeni su podijeljeni u tri 
kategorije: okućnica (18 natjecatelja), balkon (3 natjecatelja) i prozor (4 natjecatelja). 
Jednoglasno je odlučeno da se zbog velikog broja prijavljenih natjecatelja u kategoriji 
okućnice za istu dodijele tri nagrade (1., 2., i 3. mjesto) dok se za ostale dvije kategorije 
izabiru prva mjesta. Prva mjesta nagraditi će se poklon bonovima u iznosu od 150kn, 
drugo mjesto donosi bon od 120kn, a treće mjesto 100kn. Ostali sudionici akcije biti će 
nagrađeni bonovima u iznosu od 73 kune. Podjela priznanja i bonova zakazana je za 
utorak, 13. lipnja 2017. godine u 10 sati, prostorije MO Vojak, Mihanovićeva 1B. Nakon 
pregleda fotografija okućnica, balkona i prozora Vijeće je donijelo slijedeću odluku.  

 



Zaključak: 
Vijeće MO Vojak jednoglasno je odlučilo da se nagrade natjecateljima podijele na 
slijedeći način: 
 

Okućnice: 
1. mjesto- Marica Perčinić- Drage Šćitara 17 
2. mjesto- Jurjica Gržalja- Slavka Krautzeka 89 
3. mjesto- Sanja Švorinić- Nike Katunara 11 
 

Balkon: 
1. mjesto- Bosiljka Luzina- Drage Šćitara 17 

 

Prozor: 
1. mjesto- Smiljana Surjan- Drage Šćitara 28 

 
 
 
AD 2 

AD 2.1. 
Tajnica MO Vojak izvijestila je Vijeće o dopisu Rijeka prometa d.d. vezano za iscrtavanje 
znaka zabrane zaustavljanja i parkiranja na parkiralištu u Ulici Nike Katunara (istočno od 
kbr. 12). Prema zahtjevu gosp. Grujića traženo je da se preko puta njegove garaže iscrta 
znak zabrane parkiranja kako bi mu se olakšao pristup garaži obzirom da se ista nalazi 
ispod potpornog zida. Rijeka promet uvažio je zahtjev građana te je na navedenoj lokaciji 
iscrtan znak zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 
AD 2.2. 
Tajnica MO Vojak obavijestila je Vijećnike o zaprimljenom dopisu gđe. Marine Jurić 
Jakovljević, Slavka Krautzeka 91, s molbom da se na navedenoj adresi sanira pristupni 
put zgradi te orežu grane stabala s južne strane zgrade. Uređenje i sanacija pristupnog 
puta bili su predloženi kao komunalni prioriteti za 2017. godinu no zbog nedostatka 
sredstava nisu usvojeni. Prijedlog je ponovljen ove godine te se u rujnu očekuje procjena 
vrijednosti radova uređenja. Zahtjev za orezivanjem stabala proslijeđen je OGU za 
komunalni sustav, Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti na obradu. Stranka je 
obaviještena o postupanju. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 

      
 
 

AD 2.3. 
Tajnica MO Vojak obavijestila je Vijećnike o dopisu poslanom Rijeka prometu d.d. vezano 
za zahtjev gosp. Viškovića da se na prilazima zgradi na adresi Drage Šćitara 5 iscrtaju 
znakovi zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila kako ista ne bi ometala pristup 
interventnim vozilima. Vijeće MO Vojak tražilo je da se na istočnom prilazu zgradi iscrta 
znak zabrane parkiranja. Od gosp. Igora Ausilia iz Rijeka prometa d.d. dobivena je 
informacija da je znak zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila iscrtan na traženoj lokaciji. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  



AD 3 
     AD 3.1. 

Vijeće MO Vojak ponovno je raspravljalo o uređenju dječjeg parka u Ulici Slavka 
Krautzeka, južno od kbr. 92ABC. KD Energo je na navedenoj lokaciji vršio prekope radi 
postavljanja novih cijevi vrelovoda no nakon završetka radova prekopi su ostali nesanirani 
te podloga igrališta nije vraćena u prvobitno stanje. Predmetna lokacija bila je predmet 
obilaska terena MO Vojak s nadležnim službama u veljači 2017. godine kada je prema 
direkciji komunalnog redarstva i Energu d.o.o. poslan opis sa zamolbom da se površina 
sanira.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se Energu d.o.o. 
pošalje požurnica s molbom da se površina dječjeg igrališta sanira u što kraćem 
roku.  
 
 
 
AD 3.2. 
Predsjednica VMO Vojak, gđa. Elena Šegota- Paladin, upozorila je Vijeće kako oštećenje 
prilaza stambenom objektu u Ulici Drage Šćitara kod kbr. 28 još uvijek nije sanirano. 
Naime nakon radova na postavljanju cijevi vrelovoda od strane Energa d.o.o. prekopi su 
sanirani i površina je asfaltirana. Ubrzo nakon završetka radova došlo je do oštećenja 
dijela prilaza. Dio asfalta se ulegnuo te se otvorila rupa koja se širi te predstavlja opasnost 
za pješake koji onuda prolaze. Energo d.o.o. je obaviješten o oštećenju te je tražena 
sanacija. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se Energu d.o.o. 
pošalje požurnica s molbom da se oštećenje sanira u što kraćem roku kako ne bi 
došlo do ozljeđivanja pješaka koji se kreću po nogostupu. 
 
 
 
AD 3.3. 
Vijećnica VMO Vojak, gđa. Ružica Ažman, iskazala je nezadovoljstvo radovima izvedenim 
u sklopu realizacije komunalnih prioriteta za 2017. godinu na proširenju nogostupa i 
osvjetljivanju pješačkog prijelaza u Marohnićevoj ulici, između kbr. 3 i 10. Na pješačkom 
prijelazu napravljen je prolaz za osobe s invaliditetom no sam prijelaz između nogostupa i 
dijela namijenjenog za prijelaz kolica napravljen je vrlo grubo te ga je potrebno ublažiti. Na 
samom prilazu pješačkom prijelazu postavljeni su prometni stupići koji otežavaju prelazak 
pješacima, naročito osobama s invalidskim kolicima i dječjim kolicima te se predlaže 
njihovo uklanjanje. Također je predloženo da se uklone betonske gljive u blizini pješačkog 
prijelaza. Na istočnoj strani nogostupa izvedeno je proširenje no kada se iz Ulice Drage 
Šćitara vozilom uključuje na Marohnićevu ulicu smanjena je preglednost zbog oštrog 
zavoja te se također predlaže da se proširenje nogostupa ublaži kako bi se povećala 
vidljivost vozačima. Radovi su izvedeni u sklopu realizacije komunalnih prioriteta za 2017. 
godinu.  
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je nakon kraće rasprave jednoglasno odlučilo da se Rijeka 
prometu d.d. uputi dopis s molbom da se predložene preinake uzmu u obzir.  

 
 
 
 



AD 4 
Nije bilo prijedloga. 
 
Sjednica je završila u 11 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


